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PROTOKÓŁ Nr XIII/2024 z SESJI RADY MIASTA odbytej w dniu 19 grudnia 2024 r. 

Sesję rozpoczęto o godz. 13.00. 

W sesji udział wzięło 22 radnych na ogólną liczbę 23. 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Zmiany, uzupełnienia porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z Sesji Rady Miasta z dnia 28 listopada 2024 r.  

4. Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Skargi, wnioski i petycje wpływające do Rady Miasta. 

6. Budżet Miasta na 2025 rok. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

11a/XIII/2024 - zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2038 wraz z autopoprawką 

12a/XIII/2024 -  zmian budżetu miasta na 2024 rok wraz z autopoprawką 

6. Budżet Miasta na 2025 rok cd.: 

1b/XIII/2024 - uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040 wraz  

z autopoprawką 

2b/XIII/2024 - uchwalenia budżetu miasta na 2025 rok wraz z autopoprawką 

7.  Podjęcie uchwał w sprawie cd.: 

3/XIII/2024 – nadania nazwy „Rondo Obrońców Kopalni Michał” 

4/XIII/2024 - nadania nazwy „Rondo Barbórka” 

5/XIII/2024 – zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem Chorzów  

w sprawie realizacji zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych 

doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Ośrodka Pomocy Osobom Uzależnionym 

i Ich Rodzinom w Chorzowie w roku 2025 

6/XIII/2024 - zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem 

Sosnowiec w sprawie realizacji zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób 

nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Izby Wytrzeźwień  

w Sosnowcu w roku 2025 

7/XIII/2024 – przekazania dotacji celowej dla Miasta Chorzów na wykonanie zadań z zakresu  

udzielania świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice 

Śląskie do Ośrodka Pomocy Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom w Chorzowie w roku 2025 

8/XIII/2024 - przekazania dotacji celowej dla Miasta Sosnowiec na wykonanie zadań z zakresu  

udzielania świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice 
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Śląskie do Izby Wytrzeźwień w Sosnowcu w roku 2025 

9/XIII/2024 – nadania Statutu Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Lecznictwa 

Psychiatrycznego w Siemianowicach Śląskich z siedzibą przy ul. Szkolnej 2 

10/XIII/2024 - przyjęcia Programu osłonowego „Teleopieka dla Seniorów z Siemianowic Śląskich na 

rok 2025” 

13/XIII/2024 - złożenia zawiadomienia o podejrzeniu naruszenia dyscypliny finansów publicznych 

przez Prezydenta Miasta Siemianowice Śląskie. 

8.  Przyjęcie terminarza Sesji Rady Miasta na rok 2025 i planu pracy Rady Miasta na                       

I półrocze 2025 r. 

9.  Przyjęcie terminarzy posiedzeń i planów pracy Komisji Rady Miasta na I półrocze 2025 r. 

10.  Sprawy informacyjne.                                                                                                                             

11.  Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Ad. 1 

Otwarcie Sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Pan Adam Cebula otworzył XIII Sesję Rady Miasta Siemianowic 

Śląskich zwołaną zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

i stwierdził, że na podstawie listy obecności Rada jest władna do podejmowania prawomocnych 

uchwał.  

Przywitał: Prezydenta Miasta Pana Rafała Piecha, Pierwszą Zastępcę Prezydenta Miasta Panią 

Agnieszkę Gładysz, Drugą Zastępcę Prezydenta Miasta Panią Beatę Gałecką, Skarbnika Miasta Panią 

Katarzynę Chrapek-Rogowską, Sekretarza Miasta Pana Adama Skowronka, Naczelników Wydziałów, 

Kierowników Referatów, pracowników Urzędu Miasta, mieszkańców oraz radnych. 

Przewodniczący Rady Miasta przywitał również Pana Zygmunta Klosę Dyrektora Szpitala Miejskiego 

oraz Komendanta Hufca ZHP Panią Monikę Giluk, która zabrała głos i przekazała światło 

betlejemskie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta przypomniał, iż w skład Komisji Uchwał wchodzą: Beata Breguła, 

Alicja Piech, Michał Blacha, Tomasz Nowara oraz Paweł Siegel. 

 

Ad. 2 

Zmiany, uzupełnienia porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Prezydent Miasta w dniu 6.12.2024 r. skierował pod 
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obrady Rady Miasta autopoprawkę do projektu budżetu na rok 2025 o numerze 1a/XIII/2024  

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040 oraz 2a/XIII/2024  

w sprawie uchwalenia budżetu miasta na 2025 rok. 

Radni powyższe autopoprawki otrzymali. 

 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Prezydent Miasta w terminie 7 dni w dniu 

9.12.2024 r. skierował pod obrady Rady Miasta projekt uchwały nr 10/XIII/2024 w sprawie 

przyjęcia Programu osłonowego „Teleopieka dla Seniorów z Siemianowic Śląskich na rok 2025” 

Wprowadzenie ww. uchwały  do porządku obrad  nie wymagało głosowania. 

Radni powyższy projekt uchwały otrzymali.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że Prezydent Miasta w terminie 7 dni w dniu 

12.12.2024 r. skierował pod obrady Rady Miasta projekt uchwały nr 11/XIII/2024 w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2038 oraz projekt uchwały nr 12/XIII/2024 w sprawie 

zmian budżetu miasta na 2024 rok a w dniu 17.12.2024r. Prezydent przedłożył autopoprawki do w/w 

projektów uchwał.  

Wprowadzenie ww. uchwał  do porządku obrad  nie wymagało głosowania. 

Radni powyższe projekty uchwał oraz autopoprawki otrzymali.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zmianę  kolejności procedowania projektów 

uchwał nr 11a/XIII/2024 oraz 12a/XIII/2024 tj. na początku punktu 7 porządku obrad. 

głosowanie: 

za               -          22 

przeciw     -            0 

wstrzym.   -            0 

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta zmieniła kolejność procedowania 

projektów uchwał  w punkcie 7 porządku obrad. 

 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w dniu 17.12.2024 roku przedłożył projekt 

uchwały nr 13/XIII/2024 w sprawie złożenia zawiadomienia o podejrzeniu naruszenia dyscypliny 

finansów publicznych przez Prezydenta Miasta Siemianowice Śląskie.  

Wprowadzenie ww. uchwały  do porządku obrad  wymagało głosowania bezwzględną 
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większością głosów. 

Radni powyższy projekt uchwały otrzymali.  

Uchwała była przedmiotem obrad Komisji Polityki Społecznej. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały nr 

13/XIII/2024 w sprawie złożenia zawiadomienia o podejrzeniu naruszenia dyscypliny finansów 

publicznych przez Prezydenta Miasta Siemianowice Śląskie. 

głosowanie: 

za               -          14 

przeciw     -            4 

wstrzym.   -            4 

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta uzupełniła porządek obrad o projekt 

uchwały nr 13/XII/2024 w sprawie złożenia zawiadomienia o podejrzeniu naruszenia dyscypliny 

finansów publicznych przez Prezydenta Miasta Siemianowice Śląskie. 

 

Ad. 3 

Zatwierdzenie protokołu z Sesji Rady Miasta z dnia 28 listopada 2024 r. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu z dnia 28 

listopada 2024 r. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokołu z Sesji z dnia 28 

listopada 2024 r. 

głosowanie: 

za               -          21 

przeciw     -            0 

wstrzym.   -            1  

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta zatwierdziła protokół z Sesji z dnia  

28 listopada 2024 r. 

 

Ad. 4 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności międzysesyjnej. 

Prezydent Miasta Pan Rafał Piech złożył informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 
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Dyskusja: 

Pan Paweł Siegel zapytał o stan prawny nieruchomości przy ul. Kapicy 

Prezydent Miasta zobowiązał się udzielić na piśmie informacji na temat budynku przy ul. Kapicy 

Pan Adam Cebula 

Pan Adam Klacka 

Prezydent Miasta 

Pan Tomasz Nowara 

Prezydent Miasta 

Pani Anna Zasada-Chorab 

Prezydent Miasta 

Pani Barbara Patyk-Płuciennik 

Prezydent Miasta zwrócił się do klubów radnych o przekazanie propozycji posadowiania ławek na 

terenie miasta 

Pan Adam Cebula 

Pani Barbara Patyk-Płuciennik 

Prezydent Miasta 

 

Ad. 5 

Skargi, Wnioski i petycje wpływające do Rady Miasta 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że do dnia Sesji nie wpłynęły do Rady Miasta skargi, 

wnioski, petycje. 

 

Ad. 6 

Budżet Miasta na 2025 rok. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

W związku z tym przechodzimy do tematu głównego dzisiejszej sesji punkt 6 budżet miasta na 2025 

rok. Szanowni Państwo chciałem powiedzieć jak będziemy procedować. Otóż najpierw oddam głos 

Panu Prezydentowi jeżeli będzie chciał przedstawić budżet, następnie wysłuchamy opinii Komisji 

Finansowo-Budżetowej, następnie zapoznamy się, jakie są stanowiska poszczególnych Komisji.  

Później każdy z klubów będzie miał możliwość wygłoszenia stanowiska oraz będzie możliwość  

dyskutowania. Tak będzie wyglądało procedowanie. Panie Prezydencie czy chciałby Pan zabrać 

głos?  
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Pan Rafał Piech Prezydent Miasta: 

Nie. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Pan Prezydent rezygnuje z głosu w związku z tym bardzo proszę o opinię Komisji Finansowej-  

Budżetowej, bardzo proszę. 

Radny RM Pan Wojciech Okoń Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej odczytał opinię 

Komisji (załącznik nr 1 do protokołu z Sesji). 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo obecnie czy ktoś chciałby przedstawić stanowisko w imieniu 

klubu? Bardzo proszę w imieniu Koalicji Obywatelskiej Pani Przewodnicząca Anna Zasada-Chorab. 

Radna RM Anna Zasada-Chorab odczytała stanowisko Klubu „Koalicji Obywatelskiej” oraz Klubu 

„Platforma Obywatelska” (załącznik nr 2 do protokołu z Sesji)  

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca ja tylko miałbym prośbę, żebyśmy dyskutując o sprawach 

miejskich zawsze pamiętajmy, żeby nie odnosić się ad persona i to jest do nas wszystkich gorąca 

prośba. Bardzo proszę Pani Przewodnicząca Danuta Sobczyk. 

Radna RM Danuta Sobczyk odczytała stanowisko Klubu „Prawa i Sprawiedliwości” (załącznik nr 3 

do protokołu z Sesji) 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję. Tylko bym prosił szefów klubów, aby przekazali druk związany z wystąpieniem na ręce 

Pani Naczelnik, ponieważ zawsze dołączamy do protokołu te państwa wystąpienia. Także bardzo 

bym prosił Panią Przewodniczącą jedną drugą i za chwilę trzecią o dołączenie tego druku. Bardzo 

proszę obecnie udzielam głosu Pani Renacie Jaroń-Guzy. Pani Przewodnicząca bardzo proszę. 

Radna RM Renata Jaroń-Guzy odczytała stanowisko Klubu „Samorządowcy Rafał Piech”  

(załącznik nr 4 do protokołu z Sesji) 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo. Udzielam głosu Panu Przewodniczącemu Tomaszowi Nowara. 

Radny RM Pan Tomasz Nowara: 

Dziękuję. Panie Przewodniczący, Szanowny Panie Prezydencie, Szanowna Rado. Ja stąd ponieważ  

w związku z zaproponowanymi zmianami budżetowymi Klub Radnych SMS nie wyrazi dzisiaj opinii 

na temat budżetu miasta do momentu ukształtowania się opinii na temat budżetu. Dziękuję. 
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Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo. Nie ma więcej zgłoszeń, w związku z tym otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa 

chciałby zabrać głos w punkcie dyskusji nad projektem uchwały o numerze roboczym 1a i 2a czyli  

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej i w sprawie uchwały budżetowej? Ale zanim  

przejdziemy do tej dyskusji bardzo bym prosił o opinie komisji. Komisja Polityki Społecznej jeżeli 

chodzi o projekty uchwał 1a i 2a.  

Radna RM Pani Beata Breguła:  

Komisja zdecydowała o głosowaniu indywidualnym na Sesji.  

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję. Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji. 

Radny RM Pan Tomasz Nowara: 

Głosowanie za jeden, przeciw 2, wstrzymało się dwie osoby.  

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

A dwójka? 

Radny RM Tomasz Nowara: 

Dwójka za 0, przeciw 2, wstrzymało się 3 osoby.  

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję. Jeżeli chodzi o Komisję Finansowo-Budżetową to tutaj opinia została już wygłoszona więc 

tutaj już nie będziemy do tego wracać. Proszę Państwa patrzę czy ktoś się zgłosił, nikt. To w związku  

z tym pozwólcie Państwo, że ja skorzystam z okazji. Panie Prezydencie, Wysoka Rado. Otóż chodzi  

o te inwestycje z tych funduszy szwajcarskich. Chodzi o Gimnazjum nr 2 i kinoteatr Tęcza. O ile  

trzymam kciuki za Gimnazjum nr 2, to przyznam się szczerze, że kinoteatr Tęcza to jest taka  

niekończąca się opowieść. Ja tutaj siedzę kilka kadencji i praktycznie od początku kinoteatr Tęcza 

gdzieś tam był. Trzymam kciuki żeby to się udało Panie Prezydencie. Natomiast jeżeli mówimy  

o pieniądzach, a dzisiaj taki jest właśnie temat, to chciałbym się dowiedzieć, z których programów  

z funduszy szwajcarskich państwo chcecie sfinansować tę inwestycje, to znaczy kinoteatr Tęcza   

i Gimnazjum nr 2? Dziękuję. 

Pan Rafał Piech Prezydent Miasta: 

Odpowiedzi udzieli Pani Prezydent Gładysz.  

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Bardzo proszę. Udzielam głosu Pierwszej Zastępcy Pani Agnieszce Gładysz. 
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Pierwsza Zastępca Prezydenta Miasta Agnieszka Gładysz: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Jeśli chodzi o kinoteatr Tęcza to w programie szwajcarsko- 

polskim dotyczącym współpracy chcemy złożyć wniosek o dofinansowanie w pięciu obszarach  

działań. Pierwszy to będzie, pierwszy komponent, to będzie „Modernizacja energetyczna  

budynków b i d Szpitala Miejskiego wraz z instalacją urządzeń OZE”. Drugi komponent to jest  

„Przebudowa, rozbudowa i modernizacja infrastruktury wodno-kanalizacyjnej na terenie  

Siemianowic Śląskich i Czeladzi”, ponieważ miasto Czeladź jest naszym partnerem w tym  projekcie. 

Komponent trzeci to „Zielone obszary miejskie rewitalizacja istniejących terenów i tworzenie  

nowych terenów w Siemianowicach i Czeladzi”, w tym mają być partycypacyjne ogrody miejskie, 

rozwój zieleni na terenie szpitala miejskiego, naszego szpitala i utworzenie parku kieszonkowego  

i centrum bioróżnorodności w Czeladzi. Komponent czwarty to jest „Utworzenie i funkcjonowanie 

centrum wsparcia zdrowia seniora i profilaktyki zdrowotnej”. To jest na razie taka nazwa umowna, 

ponieważ dopiero piszemy wniosek i jeszcze mogą te nazwy ulec zmianie, i tu chcemy, aby po tych 

działaniach infrastrukturalnych, które zakończymy w budynku b Szpitala Miejskiego realizować taki 

pakiet działań zdrowotnych, zarówno dla mieszkańców Siemianowic jak i dla mieszkańców Czeladzi. 

Komponent piąty, to są takie działania integracyjno-aktywizacyjne, przede wszystkim w zakresie 

polityki senioralnej. Tu będziemy mieć i działania twarde, i działania miękkie. Czyli pięć  

komponentów omówiłam, tych podstawowych i dodatkowo jako działanie uzupełniające chcemy 

złożyć kinoteatr Tęcza. Szacujemy na kwoty łączną 30 milionów złotych. Te zadania, które  

wymieniłam w pięciu komponentach z Czeladzią, łącznie na kwotę 80 milionów 700 tysięcy, tak to 

na razie jest wycenione, z czego dla Siemianowic by przypadało, przepraszam nie mam w tej chwili 

informacji ile dla Siemianowic. A mam przepraszam. Dla Siemianowic przypadałoby 70 milionów na 

te pierwsze pięć komponentów, dla Czeladzi niecałe 10 milionów, plus 30 milionów dla  

Siemianowic jeszcze na to działanie dodatkowe, uzupełniające, kinoteatr Tęcza. To jest program 

szwajcarski, który jest koordynowany przez Ministerstwo. No toczymy w tej chwili rozmowy  

z Czeladzią, mamy podpisaną umowę o współpracy, przygotowujemy dokumentację czyli  

dokumentację projektową, która jest wymagana, mamy ją przygotowaną w tych działaniach  

twardych, część to jest taki opis coś a la program funkcjonalno-użytkowy. Tutaj bardzo istotne  

znaczenie ma gotowość do złożenia wniosku właśnie w postaci posiadania dokumentacji  

projektowej. Wstępnie mieliśmy zamiar współpracować w ramach trzech miast, miasto Mysłowice 

także było zainteresowane współpracą z nami. No jednak okazało się, że w tym aspekcie akurat nie 
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są jeszcze gotowi do składania wniosków więc pozostaliśmy tylko z Czeladzią. Natomiast jeśli chodzi 

jeszcze o kinoteatr Tęcza to dodatkowo chcielibyśmy ogłosić postępowanie na przygotowanie  

programu funkcjonalno- użytkowego, ponieważ tam dokumentacja jest już bardzo dawno  

nieaktualna. Jest nam ten program funkcjonalno-użytkowy potrzebny po to, aby złożyć wniosek  

o dofinansowanie do Urzędu Marszałkowskiego. Jest to działanie 9.3 rewitalizacja. Nabór rusza od 

28 lutego do 29 maja, jeżeli nic się nie zmieni. I to jest nowy nabór na takie działanie, można  

powiedzieć podobne, jak robiliśmy w zakresie pływalni miejskiej, czyli kompleksowa rewitalizacja 

obiektu. Głównym takim punktem kwalifikującym do udziału w tym naborze jest posiadanie GPR-u, 

my ten GPR mamy i mamy go wpisaną na listę Marszałkowską. W tej chwili jest wpisane tylko  

5 gmin w naszym województwie na tą listę, więc na dzisiaj mamy tak naprawdę 4 konkurentów. 

Wiemy, że prawdopodobnie będzie wpisanych 15 takich Gmin, bo śledzimy na jakim etapie są 

Gminy z uchwalaniem i przygotowywaniem GPR-ów. No więc to i tak uznaję, że bardzo wysoki  

wynik, że będzie tylko 15 Gmin, które będą mogły wziąć udział w tym naborze. Oczywiście może są 

jakieś gminy, o których nie wiemy, ale to jest informacja potwierdzona nam ustnie przez Urząd 

Marszałkowski. Panie Przewodniczący kinoteatr tęcza i…. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Mnie chodziło o Gimnazjum.  Pani Prezydent, Pani opowiada o wszystkim, natomiast przyznam się 

szczerze, że próbowałem dowiedzieć się czegoś o tych funduszach szwajcarskich, zadzwoniłem do 

Ministerstwa i przekierowano mnie do Związku Miast Polskich 

Pierwsza Zastępca Prezydenta Miasta Agnieszka Gładysz: 

Związek Miast Polskich jest partnerem, tak. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Tak, kontaktowałem się ze Związkiem Miast Polskich i wyznaczono mi obszary wsparcia i ja  

przyjmuję to co pani mówiła o wsparciu energetycznym, rzeczywiście to jest piątka. Przyznam się 

szczerze spodziewałem się, że z tego działu będziemy aplikować. Natomiast to co Pani powiedziała 

o tej pełnej to jest jedenastka, to są te obszary zagrożone społecznie. I teraz pytanie brzmi, bo tam 

jest taka możliwość korespondowania ze Związkiem Miast Polskich, oni podkreślali, że tutaj mamy 

taką sytuację, że ten projekt mamy, składając wniosek musimy wykazać w jaki sposób, Pani  

Prezydent dobrze chyba mówię, tak? w jaki sposób wpłynie to na zmianę tego środowiska, gdzie 

robimy tą inwestycję? I wiem, że tam rzeczywiście są duże pieniądze i tam tak naprawdę można  

robić wszystko. Stąd moje pytanie, dlaczego Gimnazjum nr 2….. 

Pierwsza Zastępca Prezydenta Miasta Agnieszka Gładysz: 

Nie zgłaszamy w tym programie Gimnazjum nr 2. 
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Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Rozumiem. Czyli jedenastka bardziej na kinoteatr Tęcza ze względu na Centrum. 

Pierwsza Zastępca Prezydenta Miasta Agnieszka Gładysz: 

Szpital, kanalizacja, kinoteatr Tęcza, infrastruktura środowiskowa i tyle, i Czeladź. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

To rozumiem, że piątkę czyli energetykę robimy w ramach dwójki, tak? 

Pierwsza Zastępca Prezydenta Miasta Agnieszka Gładysz: 

Jeszcze raz. W ramach szwajcarskiego programu… 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Cały czas mówię o programach szwajcarskich, tam są obszary wsparcia. 

Pierwsza Zastępca Prezydenta Miasta Agnieszka Gładysz: 

Tak. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Ja mówię o obszarach wsparcia.  

Pierwsza Zastępca Prezydenta Miasta Agnieszka Gładysz: 

To energetyka na szpitalu też. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo. 

Pierwsza Zastępca Prezydenta Miasta Agnieszka Gładysz: 

Wszystko? 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Tak, dziękuję bardzo.  Szanowni Państwo Grzegorz Mól, Pan Przewodniczący Grzegorz Mól. Bardzo 

proszę. 

Radny RM Grzegorz Mól: 

Bardzo dziękuję. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Prezydencie. W projekcie budżetu na 

przyszły rok pojawiła się też taka inna duża inwestycja dotycząca budownictwa mieszkaniowego. Ja 

wziąłem udział w Komisji Finansowej, w której wzięła także udział Pani Prezydent, ale wówczas 

chyba była jeszcze przed spotkaniem dotyczącym tego programu. To jest bardzo ciekawy projekt 

natomiast teren, w którym to ma być wybudowane jest w ramach obszaru rewitalizacji, i nie wiem, 

nie chciałbym żeby tam powstały kolejne domy z mieszkaniami socjalnymi, ponieważ by to była 

dalsza degradacja tego terenu. Nie wiemy tak naprawdę jakie miasto ma plany wobec tego, czy to 

będzie coś w rodzaju TBS-ów? czyli takich mieszkań dla osób, których nie stać na kredyt, ale nie  

łapią się na mieszkalnictwo komunalne, czy tam będą wdrażane także jakieś lokale usługowe? gdzie 
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będą jakieś funkcje pełnione społeczne, kulturotwórcze czy jakiekolwiek rewitalizacyjne tej  

dzielnicy, ile my tych mieszkań dostaniemy? ile mamy wkładu własnego? No nie mamy żadnych 

szczegółów dotyczących tego projektu, poza tak naprawdę kwotą, przynajmniej ja w piątek żadnych 

takich informacji nie powziołem, więc jeśli można więcej informacji na temat to bardzo proszę. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo. Panie Prezydencie kto będzie odpowiadał? Bardzo proszę Pani Prezydent. 

Pierwsza Zastępca Prezydenta Miasta Agnieszka Gładysz: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Ja podawałam proporcje dofinansowania Panie Radny na  

komisji. Myślę, że to wybrzmiało, myśmy o tym długo dyskutowali. Podawałam informacje, że  

jesteśmy zainteresowani pozyskaniem środków na inwestycję polegającą na budowie mieszkań  

komunalnych z Banku Gospodarstwa Krajowego. Tam jest możliwość pozyskania różnego rodzaju 

nazwijmy to dofinansowań. Jedna propozycja to jest pozyskanie 80% wartości inwestycji i trzeba 

włożyć wkład własny w postaci 20%. Mówię tylko o zadaniach polegających na budowie budynków 

komunalnych, nie mówię o zagospodarowaniu terenów wokół, o ewentualnych placach zabaw,  

o tym co miałoby się znaleźć obok, tylko i wyłącznie jest finansowana możliwość budowania  

mieszkań komunalnych. Nie można finansować, nie ma już czegoś takiego jak mieszkania socjalne, 

to się nazywa mieszkania komunalne, ale to są mieszkania komunalne dla mieszkańców, którzy 

gdyby gmina była realizatorem tego zadania w stu procentach to to są mieszkania komunalne dla 

osób, które się kwalifikują na listach naszych mieszkaniowych. Druga informacja, bo Państwo Radni 

też na komisji poruszali temat związany z tym, aby zainteresować się ewentualną możliwością  

budowania mieszkań nie tylko komunalnych ale też dla mieszkańców, którzy w tej chwili, czy  

zainteresowanych, którzy w tej chwili dysponują wyższymi dochodami niż te pozwalające wpisać 

się na listy dotyczące przydziału mieszkań. I też jest takie dofinansowanie, jest też możliwe do  

pozyskania zarówno przez gminę jak i przez podmioty prywatne. I teraz, co nas interesuje, bo 

 mówiłam o tym, że na komisji rozmawiamy z firmą Dombud, która ma doświadczenie w tym  

zakresie. Ta firma przyjechała do nas z propozycją,  którą realizowała wcześniej w Czeladzi,  

w Sosnowcu i wielu innych gminach na terenie Śląska. Zakładają SiM-y, wcześniej to były TBS-y,  

teraz SiM-y, w zależności od tego jakie jest zapotrzebowanie w danej gminie. Gmina wtedy  

w zależności od tego jak jest skonstruowana umowa, my myślimy o tym aby nie wnosić żadnego 

wkładu własnego w postaci nieruchomości tak, aby nie ponosić żadnych konsekwencji finansowych 

związanych z tym, że przekazujemy jakiś majątek takiemu podmiotowi.  

W tej chwili czekamy na pełną ofertę tej firmy, bo na razie mieliśmy tylko spotkanie, na którym  

padły jakieś informacje ustne, ale jeszcze nie ma konkretnej propozycji ze strony firmy. Więc znamy 
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tylko informacje z Czeladzi w jaki sposób ta inwestycja jest realizowana i z Sosnowca. Firma czy 

podmiot, który zakłada z gminą takiego SiM-a odpowiednik TBS-u, realizuje inwestycje w ten  

sposób, że składany jest wspólnie wniosek o pozyskanie środków, jeżeli te środki są przyznane, to 

wtedy inwestycja jest realizowana przez właśnie ten podmiot, który wchodzi w skład SIM-u.  

Dodatkowo są środki na funkcjonowanie tego SIM-u, też przyznawane ze środków krajowych  

i inwestycja jest realizowana. W Sosnowcu, z tego co się nie mylę, umowa została tak  

skonstruowana, że gmina dysponuje jakimś pakietem mieszkań, które wchodzą w skład zasobu  

komunalnego i gmina może je przyznawać i też jest zobowiązana koordynować jakby pobyt  

mieszkańców w tych mieszkaniach, bo mu się rozliczać czynsze, ewentualnie dopłacać, gdyby 

mieszkańcy nie regulowali swoich należności i tak dalej. No i tyle. Chcemy takie finansowanie  

pozyskać, my na dzisiaj zastanawiamy się czy chcemy to dofinansowanie pozyskać jako gmina  

samodzielnie czy chcemy wejść we współprace z na przykład tą firmą, która nam przedstawiła 

ofertę. Wtedy musielibyśmy założyć SIM, no ale to jest kwestia jeszcze do rozważenia. Jeśli  

myśleliśmy o samodzielnym budowaniu mieszkań to w pierwszej kolejności nieruchomość, która na 

dzisiaj już jest do dyspozycji, bo jest przygotowana, na ulicy Szeflera na samym końcu, jakbyście 

państwo jechali po prawej stronie jest taki duży pusty teren. Dodatkowo w planie ogólnym  

planujemy przeznaczyć tereny pod budownictwo wielorodzinne, bo to musi być takie  

przeznaczenie, aby bloki budować. Natomiast gdybyśmy weszli we współpracę z podmiotem  

prywatnym, no to wtedy ten podmiot musi dysponować jakimiś nieruchomościami we własnym 

zakresie czyli albo musi kupić, w wyniku przetargu oczywiście, musi stanąć do przetargu w gminie, 

nie możemy nikomu takich nieruchomości przekazać na żadnych preferencyjnych stawkach, albo 

może kupić od właścicieli innych prywatnych, albo już takimi nieruchomościami powinien  

dysponować. Dziękuję. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo. Proszę Panie Przewodniczący. 

Radny RM Grzegorz Mól: 

Bardzo dziękuję. Pani Prezydent. Chciałem doprecyzować czy ja dobrze zrozumiałem. Czyli są jakby 

dwie różne opcje na stole. Albo budujemy komunalne, czynszowe i dokładamy 20% ale wtedy 

mamy wszystkie własne, znaczy dysponujemy tymi mieszkaniami. Albo robimy SIM-a takiego, który 

powstaje przy Falklandach albo powstał tak jak Pani powiedziała w Czeladzi czy w Sosnowcu.  

wówczas nic nie wydajemy i jeszcze dostajemy mieszkania tak do rozdysponowania, czy ja dobrze 

rozumiem? no i w zasadzie skoro mamy wydać na to pieniądze, czy już zaplanować to musimy  

wiedzieć, w którą stronę idziemy, bo ja szczerze mówiąc skłaniam się ku SIM-owi, a nie wiem jak 
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reszta radnych. Natomiast to są dwie różne rzeczy i jedna opcja generuje bardzo duży wkład własny 

a druga chyba nie. No bo skoro ten ma być SIM no to wtedy nawet tą działkę sprzedajemy, to  

jeszcze na tym zarabiamy, więc no prosiłbym jednak o wyjaśnienie, bo nie wiem może chyba, że 

radni rozumieją, ale ja nie do końca Dziękuję bardzo. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Panie Prezydencie. Bardzo proszę Pani Prezydent Gładysz. 

Pierwsza Zastępca Prezydenta Miasta Agnieszka Gładysz: 

Tak Panie radny, są dwie opcje. Jeżeli gmina buduje sama, gmina wnosi wkład własny  

i wybudowane mieszkania wchodzą w skład zasobu mieszkaniowego Gminy, czyli musimy wyłonić 

zarządcę tak jak w tej chwili to robimy, musimy wyłonić w przetargu zarządcę na te nieruchomości  

i ponosimy całokształt prac i kosztów związanych z utrzymaniem tych nieruchomości. To będą  

nasze nieruchomości gminne. Natomiast w sytuacji gdy zakładamy SIM, wtedy SIM zarządza takimi 

nieruchomościami czyli jest to wyłączony spod powierzenia tych zadań zarządcy wyłonionego  

w wyniku przetargu. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo.  

Radny RM Grzegorz Mól: 

W którą stronę się skłaniamy Pani Prezydent? 

Pierwsza Zastępca Prezydenta Miasta Agnieszka Gładysz: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Tak jak mówiłam czekamy na konkretną, sprecyzowaną na  

piśmie ofertę od firmy Dombud. Jeżeli będzie ona sprecyzowana na piśmie wtedy będziemy mogli  

z pełną świadomością podjąć decyzję. Gdybyśmy zakładali SIM dzisiaj, konsultowałam z naszą  

obsługą prawną w Urzędzie Miasta, to prawdopodobnie tutaj wymagana jest też uchwała Rady 

Miasta, więc musielibyśmy wtedy Państwa prosić o pomoc, współpracę w tym zakresie. Natomiast 

gdybyśmy składali wniosek o dofinansowanie jako Gmina to wtedy wystarczy w zupełności ten  

zapis, który jest w obecnych przepisach. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo. Panie Prezydencie, Wysoka Rado. Rozmawiamy o budżecie, który zakłada dług. 

Tymczasem na te trzy programy mamy blokadę 35 milionów czyli więcej niż to co my tak naprawdę 

pożyczamy. O ile, tak jak mówię ja nie mam serca związanego z kinoteatrem Tęcza i powiem  

dlaczego. Dlatego, że my mamy tyle pięknych miejsc kultury w naszym mieście, że daje nam Panie 

Boże żebyśmy mieli pieniądze żeby w tych miejscach kultury była prowadzona działalność. Ale  

darowanemu koniowi w zęby się nie patrzy, jeżeli jest możliwość żeby to sfinansować to ja tutaj nie 
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będę udawał Rejtana. Jeżeli chodzi o Gimnazjum nr 2 przyznam się szczerze, że jest mi to bliski  

budynek i bardzo chciałbym żeby to ruszyło. Natomiast ja przyznam się szczerze, że jeżeli to pójdzie 

z tej piątki czyli poprawa energetyczna, o której mówiła Pani Prezydent przy szpitalu to tam dotyczy 

to przede wszystkim spraw związanych z energetyką czyli wymiana źródła ciepła, okna, docieplenie. 

Natomiast to nie spowoduje większego uruchomienia tego budynku. Zresztą nie chyba nie tylko ja 

nie wierzę w to, że ta dwójka ruszy. Chciałem powiedzieć, nie wiem czy Państwo wiecie, ale meble 

z remontowanego przedszkola nr 12 są wywożone do Gimnazjum nr 2 i tam składowane. Jeżeli ktoś 

zakłada, że będzie w tym roku tam przeprowadzał remont to nie zwozi tam mebli. No przynajmniej 

ja bym tak nie zrobił przyznam się szczerze. Panie Prezydencie ja powiem tak, ja się cieszę, że 

idziemy do przodu z budżetem, mniej się cieszy, że się zadłużamy, mniej się cieszę z tego, że nie ma 

bardzo ważnych strategicznie rzeczy, aczkolwiek rozmawialiśmy na ten temat na spotkaniu  

z radnymi, myślę tutaj o rondzie na Bańgowie i tutaj Pan powiedział, że jeżeli pojawi się program to 

wrócimy do tematu, bo to jest sprawa dla naszej komunikacji bardzo ważna. Mam także nadzieję, 

że uda nam się w końcu zrobić alternatywę dla drogi Wiejskiej w dzielnicy Przełajka, bo ja dzisiaj 

zawsze mówię, że jeżeli będzie wypadek na Bańgowskiej lub początku Wiejskiej, a będzie pożar na 

końcu to nikt tam od Siemianowic nie dojedzie. Więc tutaj jest ta sprawa Porannej Panie  

Prezydencie, ja się z tego cieszę aczkolwiek pamiętajmy o tym, że to jest jedną z najbardziej  

dynamicznie rozwijającej się  dzielnic w naszym mieście. Nie wiem czy Przełajka, kiedyś żeśmy się 

zastanawiali z Panem Radnym, ponad 2000, 2200, tyle żeśmy obliczyli, to muszę Państwu  

powiedzieć że jeszcze do niedawna jakieś 20 lat temu to tam było 800 mieszkańców z hakiem, więc 

bardzo dynamicznie rozwijająca się dzielnica. Przyznam się szczerze, że nie wiem co zrobić, bo my 

się zadłużamy, ja chciałem powiedzieć, że ja jestem w tej nieszczęśliwej sytuacji, że jestem  

nauczycielem i mnie ZUSu nie zapłacono. Dobrze jest jeżeli się ma zapłaconą pensję, wszyscy mamy 

zapłaconą pensję, dobrze jest jak się ma zapłacony ZUS i ja w takiej komfortowej sytuacji nie  

jestem. Stąd kiedy patrzę jak bierzemy pieniądze a potem je blokujemy na inwestycje. Przyznam się 

szczerze Pani Prezydent, bardzo się cieszę z tego Szpitala, który tam się pojawił i taka kanalizacja, 

tutaj uważam, że miasto buduje się od dołu to znaczy najpierw kanalizacja, cała infrastruktura  

dopiero to co na górze i tu się cieszę i za to będę trzymał kciuki. Natomiast tak jak mówię pomimo 

tego, że mam serce bardzo mocno związane z tym Gimnazjum nr 2, to jakby miał postawić komuś 

kolację to ja powiem to się nie uda proszę Państwa, nie wierzę w to, wolałbym te pieniądze  

przyznam się szczerze te 10 milionów dać na rezerwę, tak żebyśmy mogli jeżeli się pojawi jakaś  

inwestycja, jakiś program, żebyśmy mogli to zorganizować. Powiem szczerze, że 2 miliony dałbym 

na Szpital, bo i tak tam będzie brakowało Panie Dyrektorze, a zważywszy na fakt, że nasi urzędnicy 
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zarabiają tyle ile zarabiają, to ja bym 3 miliony po prostu przeznaczył na pensje dla naszych  

urzędników, dziękuję bardzo. Udzielam głosu Pani Przewodniczącej Annie Zasadzie-Chorab. 

Radna RM Anna Zasada-Chorab: 

Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, Wysoka Rado. Ja myślę, że problem mamy tylko taki  

zasadniczy ponieważ na wielu komisjach zadawaliśmy pytania, przynajmniej ja na Komisji Finanso-

wej, i tak de facto nikt nam nie potrafił wytłumaczyć właśnie tych źródeł. Ale to, że to się znalazło 

też w jednorocznych planach więc tak jak Pani Prezydent dzisiaj tutaj powiedziała, że my nawet nie 

mamy projektów a co dopiero do realizacji daleka droga. W związku z tym, no widzimy dosyć duże 

zagrożenie, że my tych środków zwyczajnie, no z nich nie będziemy korzystać. Natomiast też  

brakuje konkretów dotyczących dat, no bo to, że coś jest planowane takie czy inne projekty to my 

wiemy. Natomiast jeżeli chodzi o tą perspektywę to ona jest do 2027 z przedłużeniem do 2029, 

więc ja bym też chciała żeby Pani Prezydent sprecyzowała kiedy my będziemy składać jakie wnioski 

tak i jakie projekty mamy, no bo okazuje się, że nawet nie mamy projektów, to co będziemy  

składać. Więc to tylko takie uszczegółowienie, dziękuję bardzo.  

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo. Panie Prezydencie czy Pan chciałby zabrać głos? Bardzo proszę udzielam głosu 

Pani Prezydent. 

Pierwsza Zastępca Prezydenta Miasta Agnieszka Gładysz: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Jeśli chodzi o środki w nowej perspektywie, tej która ruszyła 

od 2001 roku, pierwsze nabory rozpoczęły się w drugim kwartale 2023 roku. Jesteśmy  

przygotowani i przygotowujemy się na wszystkie nabory. Subregion Centralny to jest taka  

instytucja, która zajmuje się koordynacją pozyskiwania środków z Regionalnego Programu  

Operacyjnego. W naszej alokacji WIT, tam gdzie mamy wstępnie przyznane środki finansowe,  

zarówno na działania twarde jak i miękkie, zamierzamy te środki wykorzystać w stu procentach i do 

tego jesteśmy bardzo mocno przygotowani.  Dokumentacje projektowe na niektóre zadania są 

przygotowane, na niektóre są już wnioski złożone, na niektóre się przygotowujemy znając terminy 

naborów. Tak jak mówię czekamy na ogłoszenie wszystkich naborów i na te wszystkie zadania, 

które mamy wpisane w WITach będziemy aplikować. Jeżeli chodzi o Gimnazjum nr 2 w tej chwili 

czekamy na uruchomienie jakiegokolwiek programu, w którym moglibyśmy złożyć ten wniosek  

o dofinansowanie. W tej nowej perspektywie w tych działaniach, które są opisane w programie 

operacyjnym i w SZOPie nie ma takiego działania, no ale nauczeni doświadczeniem poprzedniej  

kadencji wiemy, że środki mogą się pojawić praktycznie z dnia na dzień. Poprzedni rząd uruchomił 

projekt Polski Ład, z którego żeśmy skorzystali to praktycznie w kwocie 90 milionów, czy ponad 90. 
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Pozyskaliśmy środki na remont substancji mieszkaniowej i też nie mieliśmy tutaj wcześniej informa-

cji o tym, że zostaną uruchomione takie pieniądze. Więc przygotowujemy się na to co mamy  

gwarantowane i przygotowujemy się też w miarę na ile możemy na to żeby móc składać wnioski  

o dofinansowanie jeżeli się pojawią właśnie tak przysłowiowo z dnia na dzień jakieś programy  

rządowe, aby składać wnioski o dofinansowanie 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo. Pan Przewodniczący Wojciech Okoń. Bardzo proszę.  

Radny RM Wojciech Okoń: 

Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, Wysoka Rado. Pani Prezydent ja do Pani właściwie  

odnośnie budowy mieszkań komunalnych. Powiem tak. Jak to przeczytałem to nawet się  

ucieszyłem, że taki temat jest, bo jak Pani wie na komisji sam poruszyłem temat, że Siemianowice 

mają bardzo dużo mieszkańców, którzy mają większe dochody, nie łapią się na te nasze listy tych 

mieszkań, tego wszystkiego i tutaj właśnie myślałem o czymś takim, że nareszcie myślimy o czymś 

żeby na tej zasadzie ludzie się zgłaszali, licytowali czynsze, tak jak jest to w Katowicach, bo czytałem 

przedwczoraj artykuł, że pomimo wysokich czynszów w tych właśnie inwestycjach TBS-owskich to 

są takie kolejki, szykują się kolejne podwyżki a ludzie stoją w tych kolejkach i czekają żeby dostać te 

mieszkanie. Ale ad vocem, do brzegu. Tak też myślałem tylko, no z całym szacunkiem, kwestia  

Dombudu, bo nie będziemy tu rozważać czy ktoś coś rozumie, czy nie, ta kwestia 80% tego  

dofinansowania z GBK wszystko fajne, tylko tak mówi Pani, że czekacie na ofertę z Dombudu, 

mamy koniec grudnia. Czy nie można było wiedząc już o takim planie, nie można było docisnąć  

kolanem ten Dombud? żeby już przedstawił tą ofertę i by Pani z czystym sercem powiedziała, 

mamy taką ofertę, proponują nam takie coś, wchodzimy w to albo nie wchodzimy, zabezpieczamy 

pieniądze. My na dzień dzisiejszy koniec grudnia nie wiemy nic. I tu jest takie znowu   

niedociągnięcie, które ktoś powie  czepiamy się, ale no naprawdę ja bym zagłosował dwoma  

rękami za tym gdybym wiedział jaka jest oferta Dombudu. Natomiast tak naprawdę na dzień  

dzisiejszy nic nie wiemy, no i jestem taki zniesmaczony powiem tak, dziękuję bardzo. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo udzielam głosu panu przewodniczącemu Tomaszowi Nowara.  

Radny RM Tomasz Nowara: 

Dziękuję panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, Szanowna Rado. Ja powiem szczerze najbardziej 

chciałem się dowiedzieć coś o tych mieszkaniach. I powiem więcej dużo pani prezydent  

przedstawiła różnych wersji, ale biorąc pod uwagę czas to nic nie jesteśmy w stanie zrealizować  

w przyszłym roku Jeśli chodzi o te mieszkania ja jestem bardzo sceptyczny. Jeśli o to chodzi liczę na 
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to, że to które zostały te przetargi typu hala sportowa, boisko do hokeja to uda się zrealizować, bo 

naprawdę to będzie już, tak już krok milowy w stosunku do tego co było w zeszłym roku. Natomiast 

ja w odróżnienie do pana przewodniczącego uważam, że powinniśmy tą kwotę jeszcze zmniejszyć  

o kolejne 5 milionów i przeznaczyć to na to co jesteśmy zobligowani dać czyli zapłacić  

funkcjonowanie placówek miejskich, wszystko pozostałe jest niedoszacowane. Nie mówię już  

o edukacji, bo tu ktoś zarzuci mi nie wiadomo co, natomiast inne instytucje również i choćby  

dlatego powinniśmy jak najwięcej tych kwot zaoszczędzić i mieć w rezerwie, żeby brakowało na 

przykład jak będzie brakować we wrześniu, dziękuję.  

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję. Udzielam głosu Panu Radnemu Michałowi Blacha.  

Rany RM Michał Blacha:  

Szanowny Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Prezydencie, Pani Prezydent, ja krótko.  

W zasadzie moją refleksję w sprawie tych mieszkań, no my stoimy przed wyborem to albo to. Ja 

osobiście głosując nad budżetem wiedząc, że jest tam taka pozycja wolałbym to wiedzieć. No bo na 

przykład osobiście podoba mi się pomysł budowy tych SIM-ów jak to określiliśmy, mieszkań  

komunalnych troszeczkę mniej mi się podoba pomysł. Także jakbym wiedział, że to będą te SIM-y to 

bym się pod tym chętnie podpisał, ale podpisując się w zasadzie pod budżetem, głosując za nim za, 

stwierdziłbym, że okej będę zadowolony, będą SIM-y, no, ale jak będzie to co mi nie pasuje to też 

muszę się z tym pogodzić. Także dla mnie przynajmniej, nie wiem jak dla państwa, sytuacja mało 

komfortowa w kwestii głosowania i myślę, że to można byłoby przewidzieć wcześniej i byłoby nam 

dużo łatwiej decydować w tym momencie nad tym budżetem. To jest taka sytuacja trochę patowa  

i trochę nieprzyjemna, także trzeba byłoby jakoś to uradzić albo przynajmniej ustalić, bo na razie to 

jest takie na dwoje babka wróżyła. Dziękuję bardzo. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo. Pan Przewodniczący Paweł Siegel bardzo proszę.  

Radny RM Paweł Siegel: 

Dziękuję bardzo, spróbowałbym to podsumować, ale za dużo by tutaj gadać. Usłyszałem wiele  

mądrego i myślę najwięcej mądrego usłyszałem od pana przewodniczącego i z tym się w 100%  

zgadzam. Tu nie chodzi o to by ten wyścig pan wygrał, ale dużo mądrego Pan powiedział,  

a w szczególności jeżeli chodzi o przesunięcie tych finansów, taką rubrykę dla nas bezpieczną, czyli 

taki taki zawór bezpieczeństwa i to może by było dobre rozwiązanie, byśmy nad tym się zastanowili, 

ale na wokandzie leży coś innego leży budowa mieszkań. Ja bym nie rozpatrywał na dzień dzisiejszy, 

choć to jest bardzo ważne, ale nie rozpatrywałbym tego pod kątem czy to będzie SIM czy to będzie 
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Dombud czy to będzie inna firma budowlana jakakolwiek, ponieważ my mamy za mało czasu, my 

musimy spiąć budżet praktycznie teraz i niektórzy z nas albo większość z nas rozumie w ogóle, że 

ten budżet nie jest z gumy i że my musimy go tak pospinać, bo jeżeli wyłączymy 15 mln albo 10 mln 

z tego budżetu to nam się te domki zawalą, to jest prosta sytuacja. Kwestia jest tylko tego czy my 

wierzymy w tą budowę mieszkań i chcemy tą budowę mieszkań czy nie chcemy a cała konstrukcja 

finansowa jest powiedziałbym drugorzędna, ale w cudzy słowie, żeby tego nie brać dosłownie, bo 

ja też wiem, że dla zarządu naszego miasta jest trudnym dzisiaj podjąć decyzję albo dopchnąć jak to 

tutaj było powiedziane kolanem żebyśmy mieli już ten Dombud od razu za drzwiami. A może to nie 

jest dobre by dopinać kolanem, bo za moment powiemy, że my mamy jakieś interesy z tym  

Dombudem, może inna firma powinna stanąć w szranki więc ja jestem zwolennikiem byśmy jednak 

pokłonili się nad tym tematem pozytywnie i się zastanowili I na koniec powiem tak kiedyś  

chrześniak ze mną siadł i chciał zagrać w statki, ja mówię mu Szymuś Ty jesteś dobry w tym co  

robisz ja z tobą przegram, a on powiedział, wujek jak nie zagrasz to nie wygrasz i to jest proste. 

Dziękuję. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo, Pan Przewodniczący Siegel poruszył ważną rzecz i stąd moje pytanie do Pani 

Skarbnik. Pani Skarbnik czy naruszenie tego pomysłu dotyczącego mieszkań burzy nam, jestem  

właśnie tą zasadą domina i czy burzy nam budżet? Bardzo bym chętnie się dowiedział czy to  

rzeczywiście tak to wygląda. Bardzo proszę. 

Pani Katarzyna Charpek- Rogowska Skarbnik  Miasta:  

Przepraszam bardzo, ale nie słyszałam do końca co mówił Pan Siegel więc prosiłabym powtórzyć 

jakie było pytanie w skrócie. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Czy rezygnacja z inwestycji, tej mieszkaniowej nie zburzy nam całego budżetu? Oczywiście nie  

wydajemy tych pieniędzy tylko przesuniemy je nie wiem na rezerwę na przykład. 

Pan Rafał Piech Prezydent Miasta:  

Panie Przewodniczący ja bym rozwinął temat. To może jeszcze Pan Okoń ? 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dobra ok, bardzo proszę Panie Przewodniczący.  

Pan Wojciech Okoń Rady RM 

Bardzo proszę Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, Wysoka Rado, krótko do  

Przewodniczącego Siegla, nikt nikomu żadnej prywaty tutaj nie zarzuca, a moja wypowiedź  
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odnośnie dociśnięcia kolanem chodziło nie o decyzję, że Dombud będzie wykonawcą tylko  

o złożenie oferty. Dziękuję bardzo. 

 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo. Myślę, że nikt tak tego nie zrozumiał Panie Przewodniczący. Bardzo proszę Panie 

Prezydencie. 

Pan Rafał Piech Prezydent Miasta: 

Szanowni państwo, jeżeli to faktycznie jest taki problem i dla was jest to taka pewna niewiadoma to 

ja mam pewną propozycję. Praktycznie jesteśmy to w stanie zrobić jeżeli Pan Przewodniczący  

zarządzi jakąś 10-15 minutową przerwę możemy zaproponować takie rozwiązanie, że ściągniemy, 

wytniemy  z budżetu 15 milionów, 10 milionów i będziemy bez tych 35 milionów i zobaczymy po 

prostu, przepraszam 25 milionów i zobaczymy w perspektywie pierwszego kwartału jeżeli pojawi 

nam się jakiś projekt i uderzymy po prostu, pozyskamy te środki no to wtedy możemy nawet  

zwołać słuchajcie sesję nadzwyczajną i to będzie, jeżeli to da Wam jakiś spokój serca, to to jeżeli 

jest taka, jeżeli jest taka propozycja i wola wasza to możemy taki ruch zrobić. Perspektywa, damy 

radę Pani Skarbnik, damy radę czyli pytanie też czy są jeszcze jakieś jakieś państwo  

propozycje no to w tym momencie bym prosił o jeszcze jakieś uwagi możemy wtedy zarządzić tą 

przerwę i te ponanosić te kwestie, o które państwo prosicie. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Okej. Pan Łukasz Rosicki bardzo proszę. Panie Prezydencie wyczerpiemy tutaj i zrobimy przerwę 

Bardzo proszę A swoją drogą, przepraszam bardzo, chciałem podziękować za wyciągniętą rękę  

Panie Prezydencie. Bardzo proszę  

Pan Łukasz Rosicki Radny RM: 

Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowny Panie Prezydencie, ja mam tylko takie pytanie  

techniczne, bo tu ze strony któregoś z  państwa radnych pojawiła się taka uwaga, że są zadanie  

jednoroczne i w ciągu jednego roku nie da się tych zadań wykonać. Natomiast jeżeli dobrze  

zrozumiałem na Komisji Finansowo - Budżetowej o potwierdzenie lub zaprzeczenia temu one są 

wpisane jednoroczne w pewnym stopniu czysto technicznym dopóki nie pozyskamy  

dofinansowania. Jeżeli pozyskamy dofinansowanie dopiero będziemy w stanie określić  

perspektywę wieloletnią dla tych zadań czyli ja dobrze to zrozumiałem na komisji? 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Gdyby Pan Prezydent powiedział słowo tak, bo tutaj Pani Skarbnik już jakby odpowiedziała, ale 

jeszcze wersja dla głuchoniemych była.  
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Pan Rafał Piech Prezydent Miasta:  

Wersja audio: Tak.  

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta 

Dziękuję bardzo. No to po prostu musi się nagrać. Proszę Państwa nie widzę więcej zgłoszeń. Pan 

Przewodniczący Mól, bardzo proszę. 

Pan Grzegorz Mól Radny RM:  

Przepraszam bardzo. Dziękuję Panie Przewodniczący, ja zgodnie z wnioskami Radnych i Pana  

Prezydenta chciałbym zaproponować przerwę żebyśmy mogli przedyskutować ten temat  

w kuluarach. Dziękuję. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Jeżeli nie usłyszę sprzeciwu ogłaszam 10-minutową przerwę. Wystarczy 10 minutową? Bardzo  

proszę. 

Pan Rafał Piech Prezydent Miasta: 

15 min.  

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

To słuchajcie, proszę Państwa to ja w takim wypadku mam taką propozycję żebyśmy wykorzystali 

ten czas i tutaj zapraszam na małą salę, tam będzie taka taki skromny poczęstunek i będzie zróbmy 

20 minut i przy okazji wykorzystajmy ten czas także zapraszamy wszystkich na małą salę, a ja  

ogłaszam przerwę do godziny 15:00.  

 

Przerwa 20 min. 

 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta:  

… Sesji Rady Miasta Siemianowic Śląskich przypomnę, że jesteśmy w punkcie szóstym  

i rozmawiamy nad budżetem miasta na 2025 rok. Mamy dwa projekty uchwał 1a w sprawie  

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040 wraz z autopoprawką oraz projekt 

uchwały o numerze roboczym 2a w sprawie uchwalenia budżetu miasta na 2025 rok wraz  

z autopoprawką. Szanowni Państwo, proponuję żebyśmy na razie zawiesili procedowanie nad  

projektami 1a oraz 2a, ponieważ jakby to powiedzieć trochę nas mało więc przechodzimy do 

punktu siódmego, ale nie zamykam szóstki.  

 

Ad. 7 Podjęcie uchwał w sprawie: 

projekt uchwały: 
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11a/XIII/2024 – zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2038 

Opinie Komisji 

Komisja Polityki Społecznej indywidualne na Sesji RM.  

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji indywidualne na Sesji RM. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 11a/XIII/2024 – zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2038 

głosowanie: 

za              -           22 

przeciw     -           0 

wstrzym.   -           0 

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie  zmiany  

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2038. 

 

projekt uchwały: 

12a/XIII/2024 – zmian budżetu miasta na 2024 rok 

 

Opinie Komisji: 

Komisja Polityki Społecznej indywidualne na Sesji RM.  

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji indywidualne na Sesji RM. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 12a/XIII/2024 – zmian  

budżetu miasta na 2024 rok  

głosowanie: 

za              -           22 

przeciw     -           0 

wstrzym.   -           0 

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada 

Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu miasta na 2024 rok.  

Ad. 6  

Budżet miasta na 2025 rok cd.: 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 
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Szanowni państwo, ponieważ Pan Prezydent tutaj dał mi znać, że jest już gotowy w związku z tym 

wracamy do procedowania w punkcie szóstym czyli nad projektem uchwały wieloletniej prognozy 

finansowej oraz budżetu miasta na 2025 rok. Panie Prezydencie udzielam głosu. 

Pan Rafał Piech Prezydent Miasta:  

Panie Przewodniczący, Szanowni Radni. Chciałbym wprowadzić autopoprawkę z ręki wraz  

z projektem na 2025 rok. Tam jest literówka Pani Skarbnik się pomyliła jeżeli chodzi  

o autopoprawkę, wskoczyło Miasto Sosnowiec, więc tu już poprawiłem na Siemianowice Śląskie, 

nie wiem czy to złośliwość Pani Skarbnik. Więc jakbym mógł prosić o ewentualne skreślenie,  

napisanie Siemianowice Śląskie. Oczywiście to autopoprawka, która trafi już jest poprawiona. Więc 

Szanowni Państwo, tak jak sugerowaliście te dwie kwoty duże zostały usunięte po obu stronach i ta 

propozycja, którą państwo wprowadziliście jeszcze wczoraj ona trafiła do nas. Wszystkie  

praktycznie te zadania, o które prosiliście to one zostały wprowadzone przez nas, więc one są w tej 

autopoprawce, więc no tu już od państwa zależy jak państwo nad tym zagłosujecie, dziękuję. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo. Udzielam głosu Pani Przewodniczącej Annie Zasadzie- Chorab.  

Pani Anna Zasada- Chorab Radna RM: 

Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, Wysoka Rado, przede wszystkim bardzo chcieliśmy  

podziękować, bo to rzadko, że faktycznie my coś proponujemy i to od razu jest prawie od ręki  

wykonane. Także Pani Skarbnik też z małym chochlikiem oczywiście. No ja jeszcze tego nie  

dostałam, bo widzę że radni dostali. Natomiast ja mam taką propozycję, bo zawsze najgorszym  

doradcą jest pośpiech, jest to taki dokument, myślę, że strategiczny i dla nas wszystkich bardzo 

ważny i w związku z tym, proponuję, ponieważ mi się już tak tyle razy przynajmniej nasze kluby się 

spotykają i tutaj analizowaliśmy ten budżet i on faktycznie jest z nami już bardzo jak to mówiąc  

dobrze znany. Niemniej jednak myślę, że nie będzie to, ponieważ zakładaliśmy w ogóle  

w harmonogramie, że w razie czego byśmy mogli się spotkać jeszcze 30 grudnia, w związku z tym 

wnioskuję i bardzo proszę o przerwanie sesji i dyskusje na budżetem właśnie 30 grudnia. Dziękuję 

bardzo. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Czy ja dobrze zrozumiałem, Pani Radna wnosi o przerwanie sesji ? 

Pani Anna Zasada- Chorab Radna RM: 

Tak, ja wnoszę o to żeby jeżeli chodzi o dyskusję nad budżetem i budżet, może nie, bo tam mamy 

jeszcze kolejne uchwały, które byśmy mogli dzisiaj procedować. Myślę, że tutaj nie będzie żadnego 

problemu. Natomiast samą dyskusję nad budżetem i uchwalenie budżetu i oczywiście tutaj jeżeli 
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chodzi o prognozę finansową to na 2025 rok to bym po bardzo poprosiła w imieniu swoich klubów, 

klubu żeby przenieść na 30 grudnia. 

 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo. Czyli rozumiem, że nie jest to wniosek o przerwanie sesji tylko o to żeby  

wstrzymać pracę nad pracą nad budżetem i spotkać się stricte w sprawie budżetowej 30 grudnia. 

Bardzo proszę Pan Przewodniczący Siegel. 

Pan Paweł Siegel Radny RM: 

Ja chcę tylko przypomnieć, że wstrzymanie się w tym punkcie spowoduje również, że dwa projekty 

które mamy dzisiaj na wokandzie będziemy musieli, 4 dziękuję, cztery projekty, będziemy musieli 

przesunąć. Ja przyznam szczerze, nie spodziewałem się tego typu manewru i muszę znowu chyba 

sięgnąć do kodeksu honorowego każdego z nas. No spójrzmy troszeczkę na swoje wnętrze przed 

świętami tym bardziej jeżeli faktycznie mamy krok i to całkiem spory w tył, bo przez Prezydenta 

mamy wszystko klarownie już tutaj przedstawione. Ja uważam, że już nie ma nad czym więcej się 

zastanawiać i procedować więc, jeżeli to jest wniosek formalny to stawiałbym przeciwny wniosek 

formalny, wręcz przeciwnie, nie zostawiajmy pozostałych czterech uchwał bez rozpatrzenia go  

w dniu dzisiejszym. Dziękuję bardzo. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Pan Prezydent ponownie prosi o głos, bardzo proszę. 

Pan Rafał Piech Prezydent Miasta: 

Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, ja mam też słuchajcie prośbę. Ja rozumiem, że mogą  

zachodzić pewne przesłanki żeby ten termin przesunąć, ale taka też prośba, bo rozmawiałem  

i z Panią Skarbnik i z wydziałem finansowym, część osób akurat 30 grudnia nie ma. Będzie to dla 

nas też problematyczne, dlatego też poprosiłem służby, które siedziały wczoraj do późna,  

praktycznie do nocy i przygotowywały to wszystko żeby ewentualnie, jeżeli te propozycje będą, 

żeby to na dzisiaj było gotowe, więc taka prośba też moja o takie zrozumienie. Ja rozumiem tych 

propozycji waszych było bardzo dużo, my na te propozycje przystaliśmy. Myślę, że to już jest duża 

satysfakcja też dla praktycznie każdego Radnego, że przeforsował te swoje inwestycje i one są tak 

naprawdę w tym budżecie i to jest wspólny budżet nas wszystkich. Więc taka też prośba z mojej 

strony, patrząc na nasz zespół, przede wszystkim też na pracowników, na wydział finansowy i na ten 

czas, na ten ostatni dzień roku, jeżeli jest taka opcja żebyście Państwo zdecydowali się na  

głosowanie dzisiaj byłbym w imieniu moim, zarządu i współpracowników bardzo wdzięczny. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 



24 

Dziękuję bardzo, udzielam głosu Pani Przewodniczącej Sobczyk. 

 

 

Pani Danuta Sobczyk Radna RM: 

Szanowni Państwo budżet miasta to po prostu ciągłość też działań wszystkich służb i wszystkich  

jednostek w tym mieście. My ten budżet dyskutowaliśmy, nie przypominam sobie wcześniej Panie 

Przewodniczący raczej było zawsze głosowanie, nie było dyskusji. Dyskusja była wcześniej na  

komisjach i tak dalej, ale dzisiaj nawet była prowadzona dyskusja, więc każdy z Radnych tutaj  

obecnych mógł jeszcze dopytać, mógł jeszcze podjąć ostateczną decyzję, więc ja w tej chwili tego 

nie rozumiem też chciałabym do Państwa rozsądku zaapelować w tym momencie, bo nad czym tu 

jeszcze debatować i deliberować, może Pani Przewodnicząca Anna Zasada- Chorab uściśli jeszcze 

nad czym mielibyśmy dyskutować. Dziękuję. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo. Ja tylko odpowiadając Pani Przewodniczącej Sobczyk, dlatego że była inna  

procedura. Myśmy zmienili procedurę, właśnie dlatego żeby mieć możliwość debaty. Dziękuję  

bardzo obecnie udzielam głosu Pani Przewodniczącej Jaroń-Guzy. Bardzo proszę. 

Pani Renata Jaroń- Guzy Radna RM:  

Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, Wysoka Rado. Ja tylko chciałam przydać swoją opinię, 

też moich koleżanek i kolegów. Otóż takie mamy odczucie, że to co się dzisiaj podziało najpierw 

były ohyahy jak to wspaniale. Też się cieszymy, że szybko zadziałały służby urzędu, że Pan Prezydent 

zrobił znowu krok do tyłu, wyciągnął rękę, tylko po co była ta praca całego sztabu urzędników  

w czasie przerwy, zaczynamy od tego, że mamy to przesuwać na kolejny termin. Naszym zdaniem, 

może tak, moim zdaniem po prostu zburzyła się pewna strategia, była taka, że ta sesja 30 tak i tak 

ma być, to jest w mojej opinii tak i tak ma być i teraz czy coś co było nieprzewidywalne i mogło się 

dzisiaj zakończyć i że no niestety strategia padła to trzeba podjąć kolejne kroki żeby ją uratować. 

Dziękuję. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo. Udzielam głosu Panu Bartoszowi Dudzik. 

Pan Bartosz Dudzik Radny RM: 

Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, Wysoka Rado. Ja bym prosił o 10 minut 

przerwy jeszcze żebyśmy mogli na ten temat porozmawiać jeżeli można.  

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 
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Dziękuję bardzo. Tylko ja jeszcze mam prośbę, że zanim ogłoszę tą przerwę jeszcze udzielę głosu 

Przewodniczącemu Nowarze. Bardzo proszę Panie Tomaszu. 

 

 

Pan Tomasz Nowara Radny RM: 

Dziękuję Panie Przewodniczący. Ja w tej samej kwestii, ponieważ tutaj jest autopoprawka do  

autopoprawki więc potrzebujemy więcej czasu żeby ewentualnie się z tym zapoznać.  

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Ktoś chce się zgłosić, ale mi się nie wyświetla. Rozumiem że Pani Jaroń-Guzy, bardzo proszę.  

Pani Renata Jaroń- Guzy Radna RM: 

Właśnie tutaj Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, Wysoka Rado. Szanowni Radni  

doświadczacie teraz jak to jest dużo więcej czasu niż my na ubiegłej sesji, byliście pół godziny i jest 

to dla was mało czasu, na ostatniej sesji mieliśmy kilka minut, albo właściwie 3 minuty i też  

musieliśmy się w tej sytuacji znaleźć. Dziękuję. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Czy Pani nas namawia do tego żebyśmy nie wzięli udziału w głosowaniu tak jak Państwo? Proszę 

bardzo. 

Pani Renata Jaroń- Guzy Radna RM: 

Panie Przewodniczący, nie wiem o czym Pan mówi o braku udziału głosowania, mówię o ostatniej 

sesji kiedy dostaliśmy propozycję grupy radnych na cito do przegłosowania, o tym ja mówię. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

 No tak, ale mnie chodziło o to, że część radnych nie wzięła udziału w głosowaniu, o to mi chodziło. 

Pani Renata Jaroń- Guzy Radna RM: 

Nieprawda. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dobrze. Szanowni Państwo mamy wniosek, mamy wniosek o odroczenie pracy nad budżetem  

i mamy wniosek o przerwę. Co prawda dalej idącym wnioskiem jest wniosek Pani Przewodniczącej 

aczkolwiek wydaje mi się, że dla ostudzenia atmosfery wniosek Pana Radnego Dudzika jest jak  

najbardziej słuszny. Szanowni państwo ogłaszam 10-minutową przerwę. 

 

Przerwa 10 min.  

 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 
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Jesteśmy w punkcie budżet miasta w punkcie szóstym obecnie udzielam głos Pani Przewodniczącej 

Annie Zasadzie- Chorab. 

 

 

Pani Anna Zasada-Chorab Radna RM: 

Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, Wysoka Rado. Dziękujemy przede wszystkim za tą  

przerwę i za przygotowany materiał. Przeczytaliśmy, chociaż byśmy bardzo prosili żeby to Pan  

Prezydent jeszcze raz nam przeczytał i też poprosiłabym o opinię prawną i przychylamy się  

oczywiście do tej prośby. Uważamy, że biorąc pod uwagę no ten trudny okres i urlopy, zwłaszcza 

tutaj służb Pana Prezydenta i może Pana Prezydenta jesteśmy skłonni, oczywiście czyli to ja też do 

tyłu do tyłu jeden krok i jesteśmy skłonni dzisiaj głosować. Dziękuję bardzo. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo. To może zacznijmy od opinii prawnej. Czy możemy przy uchwale budżetowej  

dostać autopoprawkę w trakcie trwania sesji? 

Pan Wojciech Staszczak Adwokat: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Prezydencie jak najbardziej tak. Żaden z przepisów nie 

zabrania tego. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo. Panie Prezydencie udzielam głosu. Bardzo proszę pan Tomasz Nowara jeszcze. 

Pan Tomasz Nowara Radny RM: 

Przepraszam bardzo Panie Prezydencie. Ja jeszcze też o opinię prawną, bo myśmy mieli tam  

przegłosowywać te nasze zmiany w punktach, tak miało być, nie? Tam myśmy zaproponowane te 

zmiany do porządku. Czy teraz w związku z tym, że Pan Prezydent to już zrobił wcześniej, czy to nie 

jest jakoś naruszenie formalnie? Czy Pan Prezydent po prostu wyszedł przed szereg jakby z tą  

kwestią, tak? Dobrze rozumiem?  

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Jeszcze raz. Myśmy zaproponowali zmiany i zamiast głosowania Pan Prezydent zaproponował to co 

myśmy chcieli głosować jako formę autopoprawki.  

Pan Tomasz Nowara Radny RM:  

Jako drugiej, bo wcześniej też już była autopoprawka.  

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 
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To jest druga autopoprawka, właśnie druga. Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu to ja sobie 

poprawiam, że to nie będzie projekt uchwały 1a tylko nie wiem 1b. Bardzo proszę, Panie  

Prezydencie. 

Pan Rafał Piech Prezydent Miasta: 

Panie Przewodniczący, Szanowni Radni na wasz wniosek i propozycje właśnie tych inwestycji, które 

według państwa też były takie no nie do końca pewne, że uda się zrealizować w tym roku czyli 

zmniejszenie kwoty 25 milionów czyli na Gimnazjum nr 2 i na mieszkania komunalne zostały to 

zdjęte po obu stronach. To jest jak gdyby tak główna część, o którą państwo zabiegaliście i te  

kwestie takie bardziej drobne, które trafiły do nas też wczoraj. To jest po stronie dochodów  

bieżących zmniejszenie 25 tysięcy promocja JST, tak jak prosiliście zmniejszenie 100 tysięcy Klub  

Seniora, zmniejszenie 100 tysięcy razem te Wydatki bieżące to jest zmniejszenie w sumie mamy 

200 w tym rozdziale 1p nazwa zadania i tutaj mamy parking w dzielnicy Hugo i Bytków zmniejszenie 

185 tysięcy, doświetlenie przejść dla pieszych etap drugi zwiększenie 100 tysięcy, modernizacja 

chodników w wybranych lokalizacjach tutaj mamy zwiększenie 135, budowa mieszkań  

komunalnych zmniejszenie to był projekt 15 tysięcy, przepraszam milionów, zakup pojazdu  

służbowego z przeznaczeniem dla Komendy Miejskiej tutaj mamy zwiększenie o 30 tysięcy,  

modernizacja pomieszczeń w Szkole Podstawowej nr 16 zwiększenie 100 tysięcy, adaptacja  

dawnego budynku gimnazjum tutaj mamy właśnie to zmniejszenie 10 milionów i modernizacja 

ogólnodostępnego boiska mamy to zwiększenie, które było tam ścięte 20 tysięcy więc łącznie 

mamy zwiększenia to co prosiliście te 385 tysięcy i zmniejszenie 25 milionów 185 tysięcy. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Dziękuję bardzo Panie Prezydencie, nie będę ukrywać, że informuję teraz mieszkańców, że grupa 

Radnych tutaj z Rady Miasta tworząca w pewnym sensie większość wystąpiła o te zmiany i Pan  

Prezydent do tych zmian się przechylił, ponieważ Pan Prezydent powiedział, że zrobił krok w tył to 

ja też chciałbym poinformować mieszkańców, że my również zrobiliśmy krok w tył, czasami samo 

siebie ograniczając to znaczy nasze propozycje też żeśmy ścinali. Mało tego, część propozycji na 

przykład jak rondo na Watoły, Watoły Bytkowska czy ulica Pocztowa, które początkowo  

proponowaliśmy ściąć również postanowiliśmy to zostawić w projekcie budżetu czyli znaleźliśmy się 

gdzieś gdzie możemy przystąpić do procedowania po autopoprawkach Pana Prezydenta,  

wybrzmiała więc obecnie przystępujemy do głosowania nad projektem budżetu, przepraszam  

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040 wraz z poprawkami, 

projekt uchwały o numerze roboczym 1b. Zarządzam głosowanie. Tak aha, bo tam trzeba  

przemienić bo było a. 
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Projekt uchwały: 

1b/XIII/2024 –uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040 wraz  

z autopoprawkami 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 1b/XIII/2024 –  

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040 wraz z autopoprawkami. 

głosowanie: 

za              -           12 

przeciw     -           0 

wstrzym.   -          10 

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040 wraz z autopoprawkami.  

 

projekt uchwały: 

2b/XIII/2024 – uchwalenia budżetu miasta na 2025 rok wraz z autopoprawkami 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały 2b/XIII/2024 – uchwalenia 

budżetu miasta na 2025 rok wraz z autopoprawkami 

głosowanie: 

za              -           16 

przeciw     -           0 

wstrzym.   -           6 

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia  

budżetu miasta na 2025 rok wraz z autopoprawkami. 

Bardzo się cieszymy. Ja ze swej strony Panie Prezydencie na pewno będę patrzył, czy te inwestycje 

nie tylko znalazły się w budżecie, ale że się tak wyrażę znalazły się w realu. Bardzo proszę udzielam 

głosu Prezydentowi Miasta. 

Pan Rafał Piech Prezydent Miasta:  

Szanowni Państwo, Panie Przewodniczący, Szanowni Radni bardzo dziękuję za tą waszą  

wyrozumiałość też i zrozumienie. Ja myślę, że tak jak właśnie na tej tablicy jest to napisane różnić 
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się szlachetnie i wtedy myślę każdy z nas pokazuje jakiś poziom i klasę i za to wam też z całego 

serca dziękuję. Ja tylko chciałbym się odnieść, bo absolutnie nie będę nikogo atakował dzisiaj, bo 

nie mam takiego zamiaru. Tylko chciałem naprostować pewne rzeczy, bo pewne rzeczy zostały  

powiedziane i chyba nie były do końca zweryfikowane. Chodzi o same dane, nic personalnie. Moi 

drodzy, jeżeli chodzi o środki zewnętrzne, które pozyskuje gmina Siemianowice Śląskie to jest też 

bardzo ważne żebyście to wiedzieli, bo to wiecie jak są takie podawane dane, które nie są  

prawdziwe, to to uderza też nie tylko w Prezydenta, ale w nasze miasto i mieszkańców, którzy mogą 

to odebrać negatywnie. Siemianowice Śląskie w całym subregionie, to jest bardzo ważne żebyście 

to zapamiętali subregion ma 81 gmin pod sobą i w tym subregionie jesteśmy w pierwszej dziesiątce 

tych miast, które pozyskują najlepiej, najszybciej, najskuteczniej. W naszym podregionie, gdzie są 

też Katowice jesteśmy na drugim miejscu zaraz za Katowicami i wiecie to jest też bardzo ważne moi 

drodzy żebyście widzieli jak gdziekolwiek dyskutujecie to kwestia pozyskiwania środków  

zewnętrznych w naszym województwie Siemianowice są na dziś w pierwszej dziesiątce na 81 gmin 

więc pamiętajcie, a w podregionie na drugim miejscu to jest ważne, bo to jest krzywdzące bardzo 

mocno. Inwestycje w Siemianowicach Śląskich nie są na poziomie 5% tylko 24%. Teraz po ścięciu 

będzie może 19%, więc pamiętajmy też o tym, że to jest 19% nie 5%. Warszawa ma na poziomie 9% 

inwestycje. To jest też słuchajcie bardzo ważne ostatnio aż byłem zszokowany, bo Warszawa jest 

stolicą nie można powiedzieć najbogatsze miasto w Polsce budżet 29 miliardów złotych  

i wyobraźcie sobie wydatki Warszawy 29 miliardów a dochody 26. Zobaczcie Warszawa ma deficyt 

budżetowy 3 miliardy złotych i muszą zaciągać kredyt, w sumie mają 8 miliardów zadłużenia na 20 

tam 8 miliardów czyli mają 31% zadłużenie Warszawy. No to jak tu się równać takim biednym  

Siemianowicom gdzie my mamy 25% zadłużenia miasta, oni 31. No więc zobaczcie jakie to też jest 

moi drodzy zestawienie i też taka takie sprostowanie co do linii kredytowej, bo Pan Przewodniczący 

Komisji Finansowo- Budżetowej mówił o kredycie, to jest Panie Radny linia kredytowa, chodzi o to 

że chciałem to uściślić, że pamiętajcie to nie jest kredyt, bo my to musimy zaraz w tym roku oddać 

więc jeszcze raz kredyt. Kochani i to to tak jedynie chciałem wiecie sprostować żebyście też  

wiedzieli jak to wygląda. Jeszcze raz słuchajcie, bardzo wam dziękuję za tą waszą otwartość, no bo 

jednak zrobiliście duży krok do tyłu myślę. Ja też z moim zespołem, z współpracownikami więc  

z całego serca wam dziękuję. Myślę, że pomimo tej trudnej sytuacji. Pamiętajcie, że jeszcze  

a propos zus-ów też były poruszone te kwestie. Pamiętajcie że dostaliśmy 13 milionów nie 36  

i podobnie ma Bytom, podobnie mają Mysłowice, Świętochłowice wiecie to to jest problem wielu 

miast więc to to jest pokłosie tego, że rząd obiecał 100% dał 50% więc to też musimy pamiętać  

o tym Moi drodzy Ale mimo to myślę, że uda nam się, panie przewodniczący tak jak Pan powiedział 
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przypilnować tego żeby po kolei te inwestycje w przyszłym roku poszły w miarę szybko, żeby udało 

nam się to wszystko zrealizować. Zresztą będziecie na bieżąco, ja będę taki raport składał też na  

comiesięcznej sesji żebyście też wiedzieli po prostu jak na jakim etapie jesteśmy jeżeli chodzi  

o realizację tych wydatków majątkowych, inwestycyjnych możemy się oczywiście też na to umówić, 

a jeżeli będą jakie wiecie wolne środki i tak jak już mówiłem o tych ławkach, o tych kwestiach to 

pamiętajcie jest propozycja wrzućmy ją przegłosujmy i realizujmy to nie jest problem żeby takie 

sprawy załatwiać też od ręki. Z tego miejsca chciałbym bardzo podziękować nie przedłużając Pani 

Skarbnik, całemu zespołowi finansowemu, który siedział jeszcze praktycznie do nocy z dzisiaj  

z wczoraj na dzisiaj więc dziękuję za waszą pracę. Nie wiem czy ten Sosnowiec wybaczą nam.  

Dziękuję bardzo za waszą pracę całemu zespołu i finansowemu, dziękuję moim zastępcom, panu 

sekretarzowi naczelnikom, wydziałom, wszystkim pracownikom za waszą ciężką pracę, bo myślę,  

że ta sytuacja choć jest ciężka to w Siemianowicach nie jest naprawdę taka zła, bo te zadłużenie na 

poziomie 25% plasuje nas w pierwszej czwórce najmniej zadłużonych Miast w województwie  

śląskim. Więc pomimo tego, że jest to miasto gdzie per capita na dochód mieszkańca ten zasób jest 

faktycznie niski, ale to wiecie nie jest wina budżetu i miasta tylko no po prostu mamy wielu  

mieszkańców, którzy są, byli byłymi hutnikami, pracownikami dużych zakładów, gdzie te  

wynagrodzenia nie były duże i ich emerytury są bardzo niskie. Dziękuję Panu Przewodniczącemu, 

wszystkim radnym. Dziękuję obsłudze naszej, która jest, pani Naczelnik Biura Rady Miasta,  

współpracownikom Biura Rady Miasta, który zawsze stają na wysokości zadania także myślę, że nie 

chciałbym nikogo pominąć. Dziękuję wam wszystkim i myślę, że skupmy się przede wszystkim Moi 

drodzy na merytoryce to jest chyba najważniejsze. Jak uda nam się tą politykę odłożyć na bok  

czasami to to będzie chyba dobrze, dziękuję, bardzo dziękuję. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwał w sprawie cd.: 

3/XIII/2024 – nadania nazwy „Rondo Obrońców Kopalni Michał” 

Opinie Komisji: 

Komisja Polityki Społecznej –  głosowanie indywidualne na Sesji 

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji –  jednogłośnie za 

Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za 

 

Dyskusja: 

Pani Beata Breguła 
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Pan Adam Cebula 

Prezydent Miasta 

Pani Beata Breguła 

Prezydent Miasta 

Pan Adam Cebula 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 3/XIII/2024  

w sprawie nadania nazwy „Rondo Obrońców Kopalni Michał” 

głosowanie: 

za               -          22 

przeciw     -            0 

wstrzym.   -            0  

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę nr 3/XIII/2024  

w sprawie nadania nazwy „Rondo Obrońców Kopalni Michał” 

 

4/XIII/2024 - nadania nazwy „Rondo Barbórka” 

Opinie Komisji: 

Komisja Polityki Społecznej –  indywidualne na Sesji 

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji –  jednogłośnie za  

Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za 

 

Dyskusja: 

Pan Adam cebula 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 4/XIII/2024 w sprawie 

nadania nazwy „Rondo Barbórka” 

głosowanie: 

za               -          21 

przeciw     -            0 

wstrzym.   -            0 

1 osoba nie głosowała  

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę nr 4/XIII/2024 w sprawie 
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nadania nazwy „Rondo Barbórka” 

 

5/XIII/2024 - zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem Chorzów 

w sprawie realizacji zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych 

doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Ośrodka Pomocy Osobom Uzależnionym 

i Ich Rodzinom w Chorzowie w roku 2025 

Opinie Komisji: 

Komisja Polityki Społecznej –  jednogłośnie za 

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji –  jednogłośnie za  

Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 5/XIII/2024 w sprawie 

zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem Chorzów w sprawie 

realizacji zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych 

z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Ośrodka Pomocy Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom w 

Chorzowie w roku 2025 

głosowanie: 

za               -          22 

przeciw     -            0 

wstrzym.   -            0  

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę nr 5/XIII/2024 w sprawie 

zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem Chorzów w sprawie 

realizacji zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych 

z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Ośrodka Pomocy Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom w 

Chorzowie w roku 2025 

 

6/XIII/2024 - zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem Sosnowiec 

w sprawie realizacji zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych 

doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Izby Wytrzeźwień w Sosnowcu w roku 

2025 

Opinie Komisji: 

Komisja Polityki Społecznej –  jednogłośnie za 
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Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji –  jednogłośnie za  

Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 6/XIII/2024 w sprawie  

zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem Sosnowiec w sprawie 

realizacji zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych 

z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Izby Wytrzeźwień w Sosnowcu w roku 2025 

głosowanie: 

za               -          22 

przeciw     -            0 

wstrzym.   -            0  

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę nr 6/XIII/2024 w sprawie  

zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem Sosnowiec w sprawie 

realizacji zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych 

z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Izby Wytrzeźwień w Sosnowcu w roku 2025 

 

7/XIII/2024 – przekazania dotacji celowej dla Miasta Chorzów na wykonanie zadań z zakresu  

udzielania świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice 

Śląskie do Ośrodka Pomocy Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom w Chorzowie w roku 2025 

Opinie Komisji: 

Komisja Polityki Społecznej –  jednogłośnie za 

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji –  jednogłośnie za  

Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 7/XIII/2024 w sprawie 

przekazania dotacji celowej dla Miasta Chorzów na wykonanie zadań z zakresu  udzielania świadczeń 

na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Ośrodka 

Pomocy Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom w Chorzowie w roku 2025 

głosowanie: 

za               -          22 

przeciw     -           0 

wstrzym.   -           0  
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/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę nr 7/XIII/2024 w sprawie 

przekazania dotacji celowej dla Miasta Chorzów na wykonanie zadań z zakresu  udzielania świadczeń 

na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Ośrodka 

Pomocy Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom w Chorzowie w roku 2025 

 

8/XIII/2024 – przekazania dotacji celowej dla Miasta Sosnowiec na wykonanie zadań z zakresu  

udzielania świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice 

Śląskie do Izby Wytrzeźwień w Sosnowcu w roku 2025 

Opinie Komisji: 

Komisja Polityki Społecznej –  jednogłośnie za 

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji –  jednogłośnie za  

Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 8/XIII/2024 w sprawie 

przekazania dotacji celowej dla Miasta Sosnowiec na wykonanie zadań z zakresu  udzielania 

świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do 

Izby Wytrzeźwień w Sosnowcu w roku 2025 

głosowanie: 

za               -          22 

przeciw     -           0 

wstrzym.   -           0  

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę nr 8/XIII/2024 w sprawie 

przekazania dotacji celowej dla Miasta Sosnowiec na wykonanie zadań z zakresu  udzielania 

świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do 

Izby Wytrzeźwień w Sosnowcu w roku 2025 

 

9/XIII/2024 - nadania Statutu Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Lecznictwa Psychiatrycznego 

w Siemianowicach Śląskich z siedzibą przy ul. Szkolnej 2 

Opinie Komisji: 

Komisja Polityki Społecznej –  jednogłośnie za 

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji –  jednogłośnie za  
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Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 9/XIII/2024 w sprawie 

nadania Statutu Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Lecznictwa Psychiatrycznego  

w Siemianowicach Śląskich z siedzibą przy ul. Szkolnej 2 

głosowanie: 

za               -          22 

przeciw     -           0 

wstrzym.   -           0  

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę nr 9/XIII/2024  

w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Lecznictwa Psychiatrycznego  

w Siemianowicach Śląskich z siedzibą przy ul. Szkolnej 2 

 

10/XIII/2024 - przyjęcia Programu osłonowego „Teleopieka dla Seniorów z Siemianowic Śląskich na 

rok 2025” 

Opinie Komisji: 

Komisja Polityki Społecznej –  jednogłośnie za 

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji –  indywidualne na Sesji  

Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 10/XIII/2024 w sprawie 

przyjęcia Programu osłonowego „Teleopieka dla Seniorów z Siemianowic Śląskich na rok 2025” 

głosowanie: 

za               -          22 

przeciw     -           0 

wstrzym.   -           0  

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę nr 10/XIII/2024  

w sprawie przyjęcia Programu osłonowego „Teleopieka dla Seniorów z Siemianowic Śląskich na rok 

2025” 
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13/XIII/2024 – złożenia zawiadomienia o podejrzeniu naruszenia dyscypliny finansów publicznych 

przez Prezydenta Miasta Siemianowice Śląskie 

 

Opinie Komisji: 

Komisja Polityki Społecznej –  indywidualne na Sesji 

 

 

Dyskusja: 

Pan Adam Cebula 

Pani Barbara Patyk-Płuciennik 

Prezydent Miasta 

Pan Adam Cebula 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 13/XIII/2024 w sprawie 

złożenia zawiadomienia o podejrzeniu naruszenia dyscypliny finansów publicznych przez 

Prezydenta Miasta Siemianowice Śląskie 

głosowanie: 

za               -          14 

przeciw     -            7 

wstrzym.   -           1  

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę nr 13/XIII/2024 w sprawie 

złożenia zawiadomienia o podejrzeniu naruszenia dyscypliny finansów publicznych przez 

Prezydenta Miasta Siemianowice Śląskie 

 

Ad. 8 

Przyjęcie terminarza Sesji Rady Miasta na rok 2025 i planu pracy Rady Miasta na I półrocze 2025r.  

Radni  nie zgłosili uwag do przedstawionych propozycji. 

 

Dyskusja: 

Pan Adam Cebula 

Pan Tomasz Nowara zgłosił wniosek Komisji Rozwoju Miasta i Inwestycji o zmianę terminu Sesji  

z dnia 27 lutego na 6 marca 
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Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek Komisji Rozwoju Miasta i Inwestycji  

o zmianę terminu Sesji z dnia 27 lutego na 6 marca 2025 roku 

głosowanie: 

za              -          19 

przeciw     -          2 

wstrzym.   -          1 

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła wniosek Komisji Rozwoju Miasta  

i Inwestycji o zmianę terminu Sesji z dnia 27 lutego na 6 marca 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zatwierdzenie terminarza i planu pracy Rady 

Miasta na 2025 rok 

głosowanie: 

za              -          22 

przeciw     -          0 

wstrzym.   -          0 

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Ze względu na omyłkę w nazwie głosowania Przewodniczący ponownie poddał  głosowanie 

przyjęcie terminarza Sesji Rady Miasta na 2025 rok (reasumpcja głosowania) 

głosowanie: 

za              -          22 

przeciw     -          0 

wstrzym.   -          0 

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła terminarz Sesji Rady Miasta na 2025 

rok. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie plan pracy Rady Miasta Siemianowic Śląskich  

na I półrocze 2025 roku 

głosowanie: 

za              -          22 

przeciw     -           0 
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wstrzym.   -           0 

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła plan pracy Rady Miasta na I półrocze 

2025 roku. 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się do Przewodniczących Komisji stałych z pytaniem czy chcą 

zmienić swoje projekty dotyczące planów pracy Komisji biorąc pod uwagę, że Rada Miasta zmieniła 

terminarz Sesji na rok 2025. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Beata Breguła zgłosiła zmianę w planie pracy Komisji 

na 4 marca 2025r. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Wojciech Okoń zgłosił zmianę na 3 marca 2025r. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Miasta i Inwestycji Pan Tomasz Nowara zgłosił zmianę na 3 marca 

2025r. 

 

Ad. 9 

Przyjęcie terminarzy posiedzeń i planów pracy Komisji stałych Rady Miasta na I półrocze 2025r. 

Projekty planów pracy Komisji radni otrzymali. 

Rada Miasta nie zgłosiła uwag do proponowanych planów pracy Komisji stałych. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie plany pracy i terminy posiedzeń następujących 

komisji: 

Komisja Rewizyjna 

głosowanie: 

za              -          22 

przeciw     -           0 

wstrzym.   -           0 

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła plan pracy i terminarz posiedzeń 

Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2025 roku. 

 

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji 

głosowanie: 

za              -          22 

przeciw     -           0 
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wstrzym.   -           0 

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła plan pracy i terminarz posiedzeń 

Komisji Rozwoju Miasta i Inwestycji na I półrocze 2025 wraz z poprawką. 

 

 

 

Komisja Finansowo – Budżetowa 

głosowanie: 

za              -          22 

przeciw     -           0 

wstrzym.   -           0 

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła plan pracy i terminarz posiedzeń 

Komisji Finansowo – Budżetowej na I półrocze 2025 wraz z poprawką. 

 

Komisji Polityki Społecznej 

głosowanie: 

za              -          22 

przeciw     -           0 

wstrzym.   -           0 

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/ 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła plan pracy i terminarz posiedzeń 

Komisji Polityki Społecznej na I półrocze 2025 wraz z poprawką. 

 

Ad. 10 

Sprawy informacyjne. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o: 

- piśmie Wojewody Śląskiego w sprawie częściowego uchylenia Uchwały nr 67/2024 oraz 65/2024 

dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, 

- piśmie Wojewody Śląskiego w sprawie umorzenia postępowania dotyczącego Uchwały nr 

66/2024 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 

- rezygnacji Radnego Pana Marcina Janoty z funkcji Przewodniczącego Klubu SMS z dniem 19 
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grudnia 2024 roku. Nowym Przewodniczącym Klubu został Radny Pan Tomasz Nowara. 

 

Pan Tomasz Nowara podziękował Radnemu Panu Marcinowi Janocie za długoletnią pracę na rzecz 

Klubu SMS. 

Pan Adam Cebula złożył życzenia świąteczne wszystkim zgromadzonym i mieszkańcom miasta. 

Prezydent Miasta złożył życzenia świąteczne i pogratulował nowemu Przewodniczącemu Klubu 

SMS. 

Pani Anna Zasada-Chorab przyłączyła się do składanych życzeń świątecznych. 

 

Ad.11 

Zamknięcie obrad Sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Pan Adam Cebula zamknął XIII Sesję Rady Miasta Siemianowic 

Śląskich IX kadencji. 

Sesja zakończyła się o godz. 16:15 

         

Przewodniczący Rady Miasta 

/-/ Adam Cebula 

                                                                                                                             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



41 

Protokołowała:    

Katarzyna Majer                                                                               


